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根據商標條例(第 559 章)讓第三者考慮提出反對或異議的公布 

Published for Opposition or Objective Purpose under the Trade 
Marks Ordinance (Cap. 559)  
 

接納註冊 (摘要) 

Acceptance for Registration (Summary) 

接納註冊 (全文本) 

Acceptance for Registration (Full Version) 

 

類別 Class Nos.  

1-5,6-10,11-15,16-20,21-25,26-30,31-35,36-40,41-45 

 

擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情  

Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been 
Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.) 

 

 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說明  

 Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after 
Particulars of the Applications have been Published 

 

在註冊申請詳情公布後撤回申請 

Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been 
Published 

 
 

根據商標條例(第 559 章)公布的其他公告 

Other Notices Published under the Trade Marks Ordinance (Cap. 
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商標註冊限期屆滿 

Trade Mark Registrations Expired 
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商標註冊續期 

Trade Mark Registrations Renewed 

刪除商標註冊 

Trade Mark Registrations Removed 

恢復商標註冊 

Trade Mark Registrations Restored 

放棄註冊商標 

Surrender of Registered Trade Mark(s) 

 全部放棄  

 Full Surrender 

 局部放棄  
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更正 
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以下事項沒有記錄 

No Records for the Following Matters  
 

 

1) 商標註冊申請  

   Trade Mark Applications 
擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情  

Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been 
Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.) 

 

 在註冊申請詳情公布後要求修訂商標  

 Requests for Amendment of Trade Mark(s) after Particulars of the 
Applications have been Published 

 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務類別  

 Requests for Amendment of Class(es) after Particulars of the 
Applications have been Published 
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2) 註冊商標  
  Registered Trade Marks
商標註冊 

Trade Mark Registered 

註冊商標的貨品／服務說明重新分類 

Reclassification of Specification of Goods or Services of Registered 
Trade Mark(s) 

商標擁有人提出更正註冊紀錄冊中的錯誤或遺漏的申請 

Application for Rectification of Error or Omission in the Register by 
Owner 

非由商標擁有人提出更正註冊紀錄冊中的錯誤或遺漏的申請 

Application for Rectification of Error or Omission in the Register other 
than by Owner 

商標擁有人提出更改註冊的申請 

Application for Variation of Registration by Owner 

非由商標擁有人提出更改註冊的申請 

Application for Variation of Registration other than by Owner 

根據法院命令更正或改正註冊紀錄冊 

Rectification or Correction of Register by Court Order 

改動註冊商標 

Alteration of Registered Trade Mark(s) 

加入卸棄、限制或條件 

Addition of Disclaimer, Limitation or Condition 

修訂管限註冊集體商標的使用的規例 

Amendment of Regulations Governing the Use of Registered Collective 
Mark(s) 

修訂管限註冊證明商標的使用的規例 

Amendment of Regulations Governing the Use of Registered Certification 
Mark(s) 

建議從註冊紀錄冊中刪除事宜 

Proposal for Removal of Matter from the Register 

 


